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ZAPISNIK 
S 3. SJEDNICE VMO POTOK 

 
3. sjednica VMO Potok održana je 28.06.2023. (srijeda) s početkom u 19:00 sati u prostorijama 
MO Potok, M. Butkovića 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
-     Zoran Frković, predsjednik VMO 
-     Mila Žunić zamjenica predsjednika VMO 
-     Goran Mačukat, član VMO 
-     Mirjana Matić, članica VMO 
-     Orijana Viljevac Šarić, članica VMO 
-     Vidojka Cerniar – Predsjednica Kluba starijih osoba Potok 
-     Lucija Bjelobaba - Voditeljica rekreacije Kluba starijih osoba Potok 
-     Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o Programu rada za 2024. godinu. 
2. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
3. Razno. 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 
  
       Zaključak: 
 

 Vijeće je raspravljalo o aktivnostima koje bi se mogle provoditi u sklopu programa uz 
što veće sudjelovanje lokalne zajednice, te je iz tog razloga pozvalo na sjednicu 
predsjednicu Kluba starijih osoba Potok Vidojku Cerniar i voditeljicu rekreacije 
Luciju Bjelobaba. 

 Dogovorena je suradnja za zajedničko organiziranje Turnira u pikadu.  

 Budući se za članove u Klubu već provodi rekreacija, razmotrit će se mogućnost da 
se u nju uključe i ostali zainteresirani građani Potoka. 

 Predloženo je organiziranje tečajeva korištenja pametnih uređaja, potrebno je 
ostvariti kontakt s Maticom umirovljenika koja je to već organizirala. 

 Budući da je Klub preko ljeta zatvoren dogovoren je ponovni sastanak u rujnu na 
kojem će se definirati daljnje aktivnosti. 
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 Dosadašnji programi su kvalitetni i imaju dobar odaziv, pa će se i dalje nastaviti 
njihovo provođenje uz dodatne aktivnosti i uključenje većeg broja ljudi. 

 U sklopu programa Doček Djeda Božićnjaka organizirat će se dječja radionica izrade 
božićnih ukrasa kojima će se uljepšati dvorana OŠ “Podmurvice” u kojoj se program 
odvija, te nabaviti i nešto od božićne dekoracije radi ljepšeg ugođaja. 

 Konačan prijedlog programa donijet će se na sljedećoj sjednici.   
 
AD 2 

 

Predsjednik VMO Zoran Frković informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice.   
 
     Zaključak: 
 

 Vijeće je zaprimilo sljedeći mail : „Zanimalo bi me u koje svrhe se obnavlja objekt u 
ulici Potok, nasuprot vulkanizera. U prilogu je broj katastarske čestice“, te će ga 
proslijediti Odjelu za urbanizam. 
 

 Vijeće je zaprimilo mail građana u kojem se navodi da se u luci Rijeka, iza Pošte 2, 
Krešimirova 7 neadekvatno i nepropisno skladišti metalni otpad koji se dovozi  
željeznicom iz europskih zemalja i slaže na hrpu visine od preko 20 metara. Vjetar 
raznosi čestice otpada po cijelom gradu i ugrožava zdravlje građana grada Rijeke.  

 Vijećnici će izaći na teren i fotografirati navedeno, te se raspitati kome poslati upit,  a 
o daljnjem postupanju će donijeti odluku na sljedećoj sjednici. 
 

 Vijeće je ponovno zaprimilo molbu stanara zgrade Potok 9 za pomoć jer im i dalje 
prijeti opasnost od odrona kamenja sa stijene na kojoj raste raslinje, a vlasnica 
terena im je nedostupna. Na sljedeću sjednicu će se pozvati ovlaštenog predstavnika 
stanara kako bi zajednički pronašli rješenje. 

 
AD 3 
 
       Zaključak: 
 

 Vijeće je raspravljalo o mogućem održavanju  kino projekcije dokumentarih filmova 
tijekom ljeta na otvorenom u suradnji s Liburnija film festivalom. 
 

 Zbog dobrog odaziva i pohvala građana akcija mjerenja tlaka i šećera u krvi na 
otvorenom će se nastojati češće organizirati. Stolovi iz MO Potok su teški i 
neprikladni za iznošenje u park dr. Frančiškoviča, pa će se za tu svrhu probati 
nabaviti stol na rasklapanje. 
 

 Vijeće će nakon ljetne pauze pozvati sve osobe koje su bile na listama za izbore za 
članove VMO Potok kako bi ih uključili u rad mjesnog odbora. 
 

 Budući je prostor u kojem se odvijaju programi MO Potok skučen i neadekvatan 
potrebno je uspostaviti suradnju s nadležnima iz obližnjeg Art kvarta Benčić. 

 
Sjednica je završila u 21:00 sat. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Potok: 
 

Snježana Seršić    Zoran Frković 
 


